

- English -



- Français -

## Let us meditate on these few sentences from Pope Francis

“There are bloody persecutions – being cast to the beasts, or being victim of a bomb when you come out of mass – and “white glove persecutions”, or cultural persecutions – that push you to a corner of society, that cause you to lose your job, if you do not adhere to the laws that go against God Creator.

[...] This other persecution, of which we do not speak much, [is] dressed up as culture, dressed up as modernity and dressed up as progress.”

*Pope Francis, sermon given during the mass on April 12, 2016.*

## Méditons sur ces quelques phrases du Pape François

“Il existe des persécutions sanglantes – être jeté aux fauves, ou être victime d’une bombe à la sortie de la messe – et des « persécutions en gants blancs », des persécutions culturelles – celles qui te confinent dans un recoin de la société, qui en viennent à te faire perdre ton travail, si tu n’adhères pas aux lois qui vont contre Dieu Créateur.

[...] Cette autre persécution, dont on ne parle pas tellement, [est] travestie de culture, travestie de modernité, travestie de progrès. »

*Pape François, sermon prononcé lors de la messe du 12 avril 2016.*